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XII sesja Rady Miejskiej w Izbicy IX Kadencji  odbyła się 27 lutego 2025 roku  o godzinie 10.30  
w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Izbicy przy ulicy Gminnej 4.  

Wzięło w niej udział 10  radnych: 

1. Zych Leszek 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Repeć Grzegorz 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Niedźwiecka Wioletta 
8. Kalman Daniel 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
 
Nieobecni radni; Dusznik Janusz, Parol Barbara, Wilk Tomasz, Kosz Tomasz, Sylwia Kowalczyk 

 

z radnymi w sesji udział wzięli: 
- Jerzy Lewczuk-Burmistrz Miasta i Gminy Izbica 
- Emilia Ignatowicz–Steć – Skarbnik Miasta i Gminy Izbica 
- Ewelina Lupa – Kierownik Posterunku Policji w Izbicy. 
 

Lista obecności stanowi  załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

P U N K T  NR 1 
XII sesję Rady Miejskiej w Izbicy IX kadencji otworzył Wiceprzewodniczący  Zych Leszek.  
Na wstępie powitał wszystkich uczestników sesji. 

 
 

P U N K T  NR 2 
Wiceprzewodniczący Rady  stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 10 radnych 
przy statutowym składzie   - 15 radnych.  
Nieobecni radni:  ; Dusznik Janusz, Parol Barbara Wilk Tomasz, Kosz Tomasz, Sylwia Kowalczyk 
 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził dalej, że Rada Miejska może obradować i podejmować 
prawomocne decyzje – uchwały. 

Wiceprzewodniczący Zych Leszek zapytał radnych, czy wnoszą dodatkowe punkty do 
proponowanego porządku obrad. 

Radni nie wnieśli dodatkowych punków do porządku obrad. 
Następnie Wiceprzewodniczący odczytał proponowany porządek obrad XII  sesji Rady Miejskiej. 

1.  Otwarcie Sesji. 
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z  XI  Sesji Rady Miejskiej w Izbicy.  
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Przyjęcie informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta 

i Gminy Izbica za okres od 1 stycznia 2024 roku do 31 grudnia 2024 roku. 
6. Przyjęcie sprawozdania z zakresu działalności Samorządowego Ośrodka Oświaty w 

Izbicy w 2024 roku. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na 

rzecz jej użytkownika wieczystego. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie środków na fundusz 
sołecki w budżecie Miasta i Gminy Izbica na rok 2026. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości rolnego i 
leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej  prognozy finansowej na lata 2025-2035. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2025. 
13.  Dyskusja i wolne wnioski. 
14.  Zakończenie sesji. 

   
                                                                                                                                                                                                                                      

            Po odczytani porządku obrad  Wiceprzewodniczący Rady powyższe poddał pod 
głosowanie. W  głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 10 radnych – wszyscy 
jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem  porządku obrad. 
 
 

P U N K T  NR 3 
 W kolejnym punkcie Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że protokół z XI sesji Rady 
Miejskiej w Izbicy był wyłożony do wglądu i każdy radny mógł się  z nim zapoznać. W związku  z tym 
wystąpił z zapytaniem czy są uwagi do protokołu. 

Ponieważ żadnych uwag nie wniesiono Wiceprzewodniczący Rady powyższy protokół poddał 
pod głosowanie.  

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 10 radnych – wszyscy jednogłośnie 
opowiedzieli się za przyjęciem protokołu z XI Sesji Rady Miejskiej w Izbicy  
 
 

P U N K T  NR 4 
Pan Wiceprzewodniczący Leszek Zych udzielił głosu radnej Annie Matuszewskiej , która wniosła 
dwie interpelacje od mieszkańców miejscowości Stryjów w sprawie usunięcia gałęzi i drzew 
znajdujących się w wąwozie prowadzącym do pól uprawnych na działce nr. 165 w obrębie Stryjów, 
oraz w sprawie o przywrócenie przejezdności i utwardzenia drogi gminnej, działka nr. 1141 obręb 
Stryjów. Pan Burmistrz odpowiedział, że zapozna się bliżej z tym tematem. Będzie to zadanie do 
realizacji w najbliższym czasie. 
 
 

P U N K T  NR 5 
Przyjęcie informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy Izbica 
za okres od 1 stycznia 2024 roku do 31 grudnia 2024 rok. 
 
Pan Wiceprzewodniczący poprosił o zabranie głosu Panią Kierownik Posterunku w Izbicy Panią Lupę.  
Pani Kierownik poinformowała że,  w skład etatowy Posterunku Policji w Izbicy wchodzi siedmiu 
funkcjonariuszy t.j kierownik, dwóch policjantów służby kryminalnej, dwóch dzielnicowych, oraz 
dwóch policjantów służby patrolowej. Głównym zadaniem posterunku jest ochrona życia i zdrowia, 
ochrona bezpieczeństwa i porządku, zapewnienie spokoju w miejscach publicznych, niedopuszczenie 
do popełnienia przestępstw, oraz wykrywanie ich sprawców, a także utrzymywanie stałej współpracy 
ze społeczeństwem i samorządem terytorialnym. W porównaniu w z rokiem 2023 r na terenie Gminy 
Izbica uległy zmniejszeniu takie przestępstwa jak: kradzieże, uszkodzenia rzeczy, natomiast zwiększyły 
się przestępstwa przeciwko rodzinie. 
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W analizowanym okresie czasu policjanci ujawnili 657 popełnionych wykroczeń, w roku ubiegłym było 
ich 632. 
W porównaniu do roku 2023 na drogach gminy Izbica zmniejszyła się liczba zdarzeń drogowych, 
natomiast zwiększyła się liczba wypadków drogowych. W 2024 roku doszło do 5 wypadków drogowych 
w których zginęło 2 osoby. 
Funkcjonariusze Posterunku Policji w Izbicy przeprowadzili łącznie 525 interwencji, w tym 35 
domowych, oraz 460 publicznych. Wylegitymowano 2391 osób. Zatrzymano 25 osób poszukiwanych. 
Funkcjonariusze uczestniczyli w szeregu czynnościach dochodzeniowo-śledczych. W czasie działań 
prewencyjnych realizowanych przez policjantów posterunku policji w Izbicy przeprowadzono łącznie 
28 spotkań ze społeczeństwem: w tym z dziećmi i młodzieżą w szkołach, oraz gronem pedagogicznym, 
z samorządem lokalnym. Dzięki wsparciu finansowemu Starostwa Powiatowego Krasnystaw, oraz 
poszczególnych gmin w budynku świetlicy Komendy Powiatowej Policji w Krasnystawie rozpoczął się 
remont, ma tam powstać siłownia dla funkcjonariuszy policji. W bieżącym roku celem zapewnienia 
bezpieczeństwa mieszkańcom konieczne jest wykonanie przedsięwzięć; 

 Poprawa bezpieczeństwa na drogach poprzez zwiększenie ilości patroli Ruchu Drogowego, 
wykorzystanie wideo-rejestratora w służbie 

 Zapewnienie bezpieczeństwa obywateli, zwłaszcza w miejscach powszechnie uznawanych za 
niebezpieczne poprzez poprawę skuteczności w zakresie zatrzymań sprawców na gorącym 
uczynku, proponowanie aplikacji „Moja Komenda”, utrzymanie roli dzielnicowego jako 
gospodarza rejonu służbowego 

 Utrzymanie niskiego zagrożenia pospolitą przestępczością kryminalną poprzez poprawę 
skuteczności zwalczania przestępstw gospodarczych i przestępczości narkotykowej 

 Rozpoznawanie i eliminowanie zagrożeń wynikających z demoralizacji i przestępczości wśród 
nieletnich, oraz wszelkich form przemocy i agresji w szkole i rodzinie. 

Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy Izbica za okres 
od 1 stycznia 2024 roku do 31 grudnia 2024 rok.- stanowi załącznik nr2 do niniejszego protokołu. 

 
 

P U N K T  NR 6 
Przyjęcie sprawozdania z zakresu działalności Samorządowego Ośrodka Oświaty w Izbicy w 2024 
roku. 

 
Wiceprzewodniczący Rady oznajmił, że sprawozdanie  zostało omówione na dzisiejszym 

posiedzeniu Komisji. Poprosił Pana Burmistrza  o omówienie najważniejszych aspektów sprawozdania. 
Pan Burmistrz stwierdził, że wszystkie placówki szkolne, których jest 6 na terenie naszej Gminy,  
realizują swoje zadania bez zarzutu i zgodnie z ustawą o systemie oświaty i ustawą o finansach.. Na 
działalność jednostek oświatowych w 2024 roku z budżetu państwa otrzymaliśmy łącznie 10 804 984,00 
zł w tym subwencję oświatową 10 143 997,00 zł , dotacja na oddziały przedszkolne wyniosła 567 540 
zł, z Funduszu Pomocy dla Uczniów z Ukrainy otrzymaliśmy 93 447 zł.  Wszystkie wydatki w 2024 
roku to kwota 16 889 457.48 zł. Ponadto Gmina Izbica bierze udział w różnego rodzaju programach 
rządowych celem pozyskiwania środków finansowych na rozwój i udoskonalenia jednostek 
oświatowych, oraz poprawę warunków nauki. Mając na celu dobro uczniów kontynuujemy działalność 
stołówki szkolnej przy Szkole Podstawowej w Izbicy, która zaopatruje wszystkie placówki edukacyjne 
na terenie gminy w pełnowartościowe posiłki. W roku szkolnym 2023/2024 do naszych Szkół 
uczęszczało 487 uczniów, natomiast do Przedszkola i oddziałów przedszkolnych łącznie uczęszczało 
200 wychowanków. 

Następnie Wiceprzewodniczący zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak 
Komisje zaopiniowały powyższe sprawozdanie.     

    Przewodniczący Komisji Grzegorz Repeć poinformował, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały sprawozdanie z zakresu działalności Samorządowego   Ośrodka Oświaty w Izbicy za 2024 
rok.             
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W dalszej kolejności Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do radnych czy są 
ewentualne pytania do sprawozdania. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy 
radni są za przyjęciem sprawozdania. 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 10 radnych  
za” przyjęciem  głosowali: 
1. Zych Leszek 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Repeć Grzegorz 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Niedźwiecka Wioletta 
8. Kalman Daniel 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
 
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: 0 
 
Po głosowaniu Wiceprzewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że sprawozdanie 
zostało przyjęte. 
 
 Sprawozdania z zakresu działalności Samorządowego Ośrodka Oświaty w Izbicy w 2024 roku. 
   - stanowi załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 
 

 
 
                                                              P U N K T  NR 7 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz jej 
użytkownika wieczystego. 
 
Wiceprzewodniczący Rady oznajmił, że projekt uchwały został tak jak poprzednie omówiony na 
dzisiejszym posiedzeniu Komisji i pozytywnie przez nie zaopiniowany. 

Następnie poprosił o ewentualne pytania.  
Ponieważ radni nie wnieśli żadnych pytań, ani uwag, Wiceprzewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 10 radnych  

za” podjęciem uchwały głosowali: 
1. Zych Leszek 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Repeć Grzegorz 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Niedźwiecka Wioletta 
8. Kalman Daniel 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
 
„Głosy przeciw’ - 0 
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„Wstrzymali się od głosu”-0 
 
Po głosowaniu Wiceprzewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XII.102.2025 z dnia 27 lutego 2025 roku - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej na rzecz jej użytkownika wieczystego.   - stanowi załącznik nr 4  do 
niniejszego protokołu. 
 
 
 

P U N K T  NR 8 
 Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie środków na fundusz sołecki w 
budżecie Miasta i Gminy Izbica na rok 2026. 
 
Wiceprzewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak komisje zaopiniowały 
powyższy projekt uchwały.                         

Przewodniczący Komisji Repeć Grzegorz poinformował, że komisje pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały  

W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych czy są ewentualne pytania do projektu 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Wiceprzewodniczący Rady odczytał 
projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 10 radnych  
„za” podjęciem uchwały głosowali: 
1. Zych Leszek 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Repeć Grzegorz 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Niedźwiecka Wioletta 
8. Kalman Daniel 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
 
Po głosowaniu Wiceprzewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XII.103.2025 z dnia 27 lutego 2025 roku - w sprawie nie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie środków na fundusz sołecki w budżecie Miasta i Gminy Izbica na rok 2026. - stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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P U N K T  NR 9 
Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości rolnego i leśnego od osób 
fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
 

Wiceprzewodniczący Rady zakomunikował, że w/w projekt uchwały został tak jak poprzednie 
omówiony na dzisiejszym posiedzeniu Komisji i pozytywnie przez nie zaopiniowany. 

Następnie poprosił o ewentualne pytania.  
Ponieważ radni nie wnieśli żadnych pytań ani uwag, Wiceprzewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 10 radnych  

za” podjęciem uchwały głosowali: 
1. Zych Leszek 
2. Matuszewska Anna 
3. Gorzała Ryszard 
4. Repeć Grzegorz 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Niedźwiecka Wioletta 
8. Kalman Daniel 
9. Malczewski Piotr 
 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-1 Ciastoch Teresa 
 
Po głosowaniu Wiceprzewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów. 
 
Uchwała Nr XII.104.2025 z dnia 27 lutego 2025 roku - w sprawie zarządzenia poboru podatku od 
nieruchomości rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i 
wysokości wynagrodzenia za inkaso   - stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
 

P U N K T  NR 10 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 

Wiceprzewodniczący Rady zakomunikował, że w/w projekt uchwały został tak jak poprzednie 
omówiony na dzisiejszym posiedzeniu Komisji i pozytywnie przez nie zaopiniowany. 

Następnie poprosił o ewentualne pytania.  
Ponieważ radni nie wnieśli żadnych pytań ani uwag, Wiceprzewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 10 radnych  

za” podjęciem uchwały głosowali: 
1. Zych Leszek 
2. Repeć Grzegorz 
3. Kliszczyńska Dorota 
4. Kita Piotr 
5. Niedźwiecka Wioletta 
6. Kalman Daniel 
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7. Malczewski Piotr 
8.Matuszewska Anna 
 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-2  Ciastoch Teresa, Gorzała Ryszard 
 
Po głosowaniu Wiceprzewodniczący  Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała 
została podjęta większością głosów. 
 
Uchwała Nr XII.105.2025 z dnia 27 lutego  2025 roku- w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, oraz określenia 
wysokości wynagrodzenia za inkaso.- stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

P U N K T  NR 11 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej  prognozy finansowej na lata 2025-2035. 
 
Wiceprzewodniczący Rady zakomunikował, że w/w projekt uchwały został tak jak poprzednie 
omówiony na dzisiejszym posiedzeniu komisji i pozytywnie przez nie zaopiniowany. 

Następnie poprosił o ewentualne pytania.  
Ponieważ radni nie wnieśli żadnych pytań ani uwag, Wiceprzewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 9 radnych  

za” podjęciem uchwały głosowali: 
1. Zych Leszek 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Repeć Grzegorz 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Matuszewska Anna 
8. Kalman Daniel 
9. Malczewski Piotr 
 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
 
W tym głosowaniu brało udział dziewięciu radnych. Radna Wioletta Niedźwiecka po uprzednim 
zwolnieniu się u Wiceprzewodniczącego opuściła obrady . 
 
Po głosowaniu Wiceprzewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie 
 
Uchwała Nr XII.106.2025 z dnia 27 lutego 2025 roku - w sprawie  zmian wieloletniej  prognozy 
finansowej na lata 2025-2035. - stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
 

 P U N K T  NR 12 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2025. 
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Wiceprzewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na 

dzisiejszym posiedzeniu Komisji.  
Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały.                         
Przewodniczący Komisji Repeć Grzegorz poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedmiotowy projekt uchwały. 
W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych czy są ewentualne pytania do projektu 

uchwały. 
W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Wiceprzewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 9 radnych  

za” podjęciem uchwały głosowali: 
1. Zych Leszek 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Repeć Grzegorz 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Matuszewska Anna 
8. Kalman Daniel 
9. Malczewski Piotr 
 
 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
 
Po głosowaniu Wiceprzewodniczący Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XII.107.2025 z dnia 27 lutego 2025 roku - w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 
rok 2025  - stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
 

 P U N K T  NR 13 
Pan Wiceprzewodniczący zakomunikował, że wpłynęły trzy pisma z którymi radni zapoznali się na 
obradach Stałych Komisji. Pierwsze pismo  dotyczy Stanowiska Rady Gminy Zakrzówek w sprawie 
konieczności ochrony rodzinnych gospodarstw rolnych i prośba o poparcie i wydanie stanowiska Rady 
Miejskiej w Izbicy w tej sprawie. Wiceprzewodniczący  stwierdził, że Rada w pełni popiera  stanowisko 
Rady Zakrzówek w sprawie konieczności ochrony polskiego rolnictwa solidaryzuje się z polskimi 
rolnikami i wyraża sprzeciw wobec działań mogących negatywnie wpłynąć na funkcjonowanie 
rodzimych gospodarstw rolnych. .W tej sprawie zostanie przedstawione pisemne stanowisko Rady.  
Drugie pismo wpłynęło z Komendy Powiatowej Policji w Krasnymstawie z prośbą o pomoc finansową 
na zakup pojazdu służbowego,. W tej kwestii zabrał głos Pan Burmistrz stwierdzając, że taka pomoc 
Komendzie Powiatowej  była  już udzielana i ogólnie wyniosła 60 tyś zł. Obecnie  uwzględniając  
możliwości budżetowe  postaramy się w miarę możliwości   takiej pomocy udzielić. Radni przychylili  
się do tej wstępnej deklaracji. Kolejne pismo otrzymaliśmy z Krajowego Biura Wyborczego z 
odpowiedzią na wniosek mieszkańców Tarnogóry Kol. w związku z prośbą o przeniesienie tej 
miejscowości z obwodu wyborczego Nr 5 z siedzibą Komisji Obwodowej w Samorządowym Ośrodku 
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Kultury i Sportu w Tarnogórze do obwodu nr 6 z siedzibą Komisji Wyborczej w Szkole Podstawowej 
w Tarnogóra -Kol . 
W odpowiedzi Krajowe Biuro Wyborcze informuje, że zgodnie z art.13 & 1 Kodeksu Wyborczego 
Komisarz Wyborczy dokonuje zmian w podziale na stałe obwody głosowania , jeżeli jest to konieczne 
ze względu na zmianę granic Gminy, zmianę liczby wybieranych radnych Gminy, lub zmianę liczby 
mieszkańców w obwodzie głosowania w stosunku do określonej w art.12 & 3 zmianę granic okręgów 
wyborczych. Żadna z powyższych przesłanek nie występuje w powyższej sprawie , tym samym obecny 
stan prawny  nie pozwala na dokonanie zaproponowanych zmian w granicach obwodów nr.5, oraz nr 6 
gminy Izbica. 
 

P U N K T  NR 14 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Pan Wiceprzewodniczący Rady Leszek Zych  podziękował wszystkim 
za przybycie i zakończył sesję. 
 
 
Protokołowała: Beata Orkiszewska 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


